
PROTOKÓŁ NR XXXVII/13 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 27 czerwca 2013 r. 
 
Sesja trwała od godz. 11.10 do godz. 14.15. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pan Krzysztof Falkowski, Pani Aneta 
Urbańska, Pan Paweł Wachowiak i Pan Robert Witeczek. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do godz. 11.15 obecnych na sali obrad było 9 radnych – nieobecni radni: Elżbieta Sikora                 
i Zofia Pilarska. 
   
Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało -   9 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Przedstawienie informacji w zakresie modernizacji i remontów dróg powiatowych oraz 

sytuacji Kutnowskiego Szpitala Samorządowego przez Członka Zarządu Powiatu 
Kutnowskiego.  

4. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres               
od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2012 r. 
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6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r.  
7. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 
Żychlin z wykonania budżetu za 2012 rok. 

8. Dyskusja. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 rok. 
10. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień                 

31 grudnia 2012 r. 
11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
12. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2012 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin                     
w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok. 

14. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin”, 
b) zmiany budżetu gminy na 2013 rok, 
c) zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 

r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
d) zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Żychlin. 

15. Przyjęcie sprawozdań za rok 2012 z działalności: 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Spółki „Mig - Ma”, 
c) Żychlińskiego Domu Kultury,  
d) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  
e) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 24 kwietnia 2013 r. 
do 14 czerwca 2013 r.  

17. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
18. Sprawy różne. 
19. Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/13 z dnia 9 maja 2013 r. i Protokołu Nr XXXVI/13 z dnia                

21 maja 2013 r.   
20. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – droga powiatowa w Tretkach była 
naprawiana, teraz na niej stoi woda, co powoduje pękanie nawierzchni asfaltowej. 
Należałoby zrobić odwodnienie drogi, aby nie była ona niszczona przez wodę. 
 
Od godz. 11.15 obecnych na sali 10 radnych – doszła radna Elżbieta Sikora. 
 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – zwróciła się z zapytaniem do 
przedstawiciela powiatu, kiedy rozpoczną się remonty dróg powiatowych, szczególnie 
interesuje ją remont ul. Jabłonkowej, Dworcowej i Kasztanowej w Dobrzelinie.  
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Ponadto pyta, czy byłaby możliwość usunięcia drzew przy drogach powiatowych, a także 
przycięcia w wielu miejscach konarów drzew. Na terenie Dobrzelina jest wiele takich drzew, 
które zagrażają bezpieczeństwu użytkowników ruchu drogowego. 
 
Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – zwrócił się z zapytaniem do 
Burmistrza, czy na terenie jego sołectwa będą dokonywane łatanki dziur na drogach 
gminnych. 
Trzeci rok prosi o załatanie dziur na drodze powiatowej Drzewoszki-Czesławów, niestety bez 
rezultatu. Trzy lata temu sołectwo otrzymało kruszywo i mieszkańcy sami we własnym 
zakresie naprawiali drogę. Osoby z powiatu przyjechały tylko dokonać odbioru drogi. Za jakiś 
czas w gazecie pojawił się artykuł o tym, jak to powiat wyremontował tę drogę. 
 
Wojciech Wojdecki – mieszkaniec Kozanek – droga Kozanki-Zagroby – zapytał, co będzie 
dalej z drogą powiatową Kozanki-Zagroby, tą drogą jeździ autobus szkolny, kierowcy 
narzekają na fatalny stan nawierzchni. Trzy lata temu była zrobiona podbudowa tej drogi, 
teraz po podbudowie nie ma śladu. Obecnie sytuacja jest dramatyczna i trzeba jak 
najszybciej zadziałać w kierunku naprawy tej drogi. 
 
Ewa Bagnowska – Sołtys Sołectwa Drzewoszki – zapytała, kiedy będzie naprawiona 
droga i oczyszczone rowy w Jurkowie w kierunku cmentarza. Na tej drodze od 10 lat nic się 
nie dzieje, nie są łatane nawet dziury. Podobna sytuacja jest na drodze Drzewoszki-
Czesławów, której nikt nie naprawia. Żąda naprawy tych dróg powiatowych. 
 
Józef Kowalski – Komisja Rewizyjna będąc na kontroli w Samorządowym Zakładzie 
Budżetowym postawiła wniosek, aby co roku były zabezpieczane środki na przejmowanie 
przez SZB budynków o unieregulowanym stanie prawnym, które obecnie są w administracji 
zleconej Zakładu. Zapytał, czy jest możliwość zabezpieczenia środków w budżecie gminy na 
ten cel? 
 
 
Do p-tu 3. Przedstawienie informacji w zakresie modernizacji i remontów dróg 
powiatowych oraz sytuacji Kutnowskiego Szpitala Samorządowego przez Członka 
Zarządu Powiatu Kutnowskiego.  
 
Mirosław Ruciński – Członek Zarządu Powiatu Kutnowskiego – na wstępie podziękował 
za zaproszenie na Sesję Rady i zaproponował, że w pierwszej kolejności przedstawi sprawę 
szpitala kutnowskiego – pod koniec ubiegłej kadencji szpital kutnowski został przekształcony 
w spółkę prawa handlowego. Przy zadłużeniu szpitala w wysokości 90 mln zł, przekształcono 
go w spółkę, wówczas praktycznie całe zadłużenie przeszło na powiat. Z Ministerstwa 
Zdrowia powiat otrzymał dotację celową w wysokości 54 mln zł, środki te były przeznaczone 
na pokrycie zobowiązań wymagalnych, reszta zadłużenia pozostała na barkach powiatu, co 
będzie skutkowało kłopotami finansowymi do 2023 roku. 
W Starostwie Powiatowym pracuje od początku powstania powiatów, zawsze budżet na 
inwestycje drogowe kształtował się w wysokości 2,5 mln zł. Od 2011 r. na drogi powiatowe 
przeznaczamy maksymalnie 1.200.000 zł, stąd problemy z utrzymaniem dróg.  
Dzięki ograniczaniu wydatków na inne cele i przeznaczaniu środków na szpital, nie 
dopuszczono do jego upadku i likwidacji.  
Szpital Samorządowy jako spółka istnieje od 1 grudnia 2010 r. i na koniec 2010 r. szpital miał  
stratę 337.000 zł. Na koniec 2011 r. bilans ujemny wyniósł 1.642.000 zł. Taka kwota strat 
mieściła się w założonym biznes planie, ale na sytuacji szpitala zaważył rok 2012. Wówczas 
wystąpiły liczne problemy zarządu szpitala z radą nadzorczą. 
Przypomni pewne podstawowe aspekty prawne funkcjonowania szpitala. Zarząd szpitala jest 
jednoosobowy, jest to najniższy organ szpitala. Następnie jest rada nadzorcza, która 
powinna kontrolować wszelkie działalności szpitala. Organem najwyższym jest 
zgromadzenie wspólników. Brak współpracy pomiędzy zgromadzeniem wspólników a radą 
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nadzorczą skończył się wygenerowaniem straty w szpitalu na koniec 2012 r. na poziomie (-) 
3.367.000 zł.  
Do I kwartału 2012 r. wszystkie założenia szpitala przebiegały zgodnie z planem 
budżetowym, wszystko zaczęło się zmieniać w II kwartale 2012 r., kiedy to gwałtownie 
wzrosły koszty funkcjonowania szpitala. 
Zarząd powiatu zażądał od zarządu szpitala wyjaśnień w sprawie funkcjonowania szpitala 
oraz wskazania skąd biorą się tak duże straty finansowe. Ze względu na brak współpracy     
z radą nadzorczą szpitala, zarząd powiatu dokonał jej zmiany, a następnie nowa rada 
nadzorcza wymieniła prezesa. Efektem tego był ujemny wynik na bilansie szpitala                        
w wysokości (-) 3.367.000 zł.  
Zmiana prezesa miała wówczas charakter tymczasowy. W tym roku jest nowy prezes, który 
pełni jednocześnie funkcję dyrektora NZOZ. Pani prezes zaproponowała nowy program 
naprawczy i są już jego pierwsze efekty. Przede wszystkim nie ogranicza się usług, tylko 
ogranicza się koszty działalności szpitala. 
W bieżącym roku zadłużenie za 5 miesięcy nie przekracza jeszcze kwoty 200.000 zł, na 
koniec maja jest strata w wysokości ok. 190.000 zł. Nowy prezes stwierdził, że szpital ma 
szansę przetrwać w nowej strukturze.  
Gdy zakładano spółkę, jej kapitał wynosił jedynie 150.000 zł, a więc był to kapitał znikomy, 
ale pozwalający zarejestrować spółkę w KRS. Wszelkimi sposobami powiat starał się 
dokapitalizować spółkę i przed ostatnim dokapitalizowaniem kapitał wynosił 3.651.000 zł. 
Jeśli strata szpitala jest większa niż połowa kapitału zakładowego, wówczas zarząd spółki 
ma obowiązek wystąpić z wnioskiem o upadłość szpitala. 
Aby nie doszło do takiej sytuacji, wczoraj na sesji powiatu dokapitalizowaliśmy spółkę                  
w postaci aportu rzeczowego o wartości nieruchomości na prawie 20 mln zł. Obecnie całe 
zadłużenie spółki jest to kwota ok. 7 mln zł. 
Każda taka spółka, jak nasz szpital, działa na zasadzie kredytu. Taki kredyt uzyskał również 
szpital kutnowski. Zgodnie z umową kredytową, szpital musi przesyłać do kredytodawcy 
sprawozdania. Niestety po przesłaniu ostatniego sprawozdania, kredyt został szpitalowi 
wstrzymany, a to z niego między innymi były wypłacane wynagrodzenia pracownikom. Teraz 
zarząd spółki ma kilkanaście dni na załatwienie nowego kredytu, aby wypłacić podstawowe 
należności. 
Aby szpital mógł dalej funkcjonować, musi spełnić również różne wymogi, między innymi 
musi być wykonane lądowisko dla śmigłowca, bo nie będzie SOR-u, koszt to około 200.000 
zł. Jeszcze do końca 2016 r. musimy spełnić pewne inne warunki, aby szpital mógł 
funkcjonować. Koszty, jakie trzeba będzie pokryć, aby dostosować szpital do przepisów 
Ministerstwa Zdrowia to około 3 mln zł. Ponadto do wykonania termomodernizacji szpitala i 
innych remontów, według kosztorysów potrzebna jest kwota 9 mln zł. 
Zatem zarówno przez zarządem szpitala, jak również przez zarządem powiatu stoi ogromne 
wyzwanie. Spółka pracuje nad tym, aby znaleźć pieniądze, żeby nie ograniczać usług,                   
a szpital mógł funkcjonować. Wiadomo, że w każdym szpitalu są usługi droższe i tańsze, 
należy tak konstruować działalność szpitala, aby mógł wyjść finansowo na „0”.  
54 mln zł, jakie otrzymaliśmy z Ministerstwa Zdrowia daje trwałość projektu i nie można 
ogłosić upadłości szpitala, ani powołać nowej spółki. 
Obecny prezes od 30 lat pracuje w ochronie zdrowia, zarówno w spółkach jak i innych tego 
rodzaju organizacjach, tak więc liczymy na to, że poradzi on sobie z funkcjonowaniem 
szpitala. 
Roczny budżet powiatu to około 100 mln zł. Może jest to duża kwota, ale na drogi powiatowe 
nigdy nie były zabezpieczone środki w 100%. Na początku istnienia powiatów, na drogi była 
subwencja. Z subwencji drogowej trafiało wówczas tylko 60% na drogi, reszta była 
przeznaczana na inne cele.  
Do 2010 r. część drogowa budżetu wynosiła około 2,5 mln zł. Na ten rok jest to tylko 
1.120.000 zł. 750.000 zł przeznaczono na współpracę z gminami na remonty dróg. 
W gminie Żychlin proponowaliśmy 4 ciągi dróg do modernizacji, w tym droga Kruki-
Kaczkowizna-Kozanki-Zagroby.  
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Dzięki współpracy z gminą udało się zrealizować I etap modernizacji drogi Zagroby-Kozanki -
zrobiliśmy podbudowę, teraz żeby tą drogę zakończyć potrzeba jeszcze 809.000 zł. 
Najgorszy obecnie odcinek drogi jest w kierunku Luszyna. W pierwszej kolejności należy 
wykonać odwodnienie tej drogi, powiat będzie chciał to zrobić we własnym zakresie. Jeśli ten 
problem zlikwidujemy, jest szansa aby drogę tę zrobić w przyszłym roku. W tym roku musimy 
dokonać łatanki dziur. 
Droga w Żabikowie – na modernizację tej drogi potrzeba jest około 300.000 zł. 
Problem dróg powiatowych wynika z braku środków na remonty i modernizację dróg. Budżet 
na drogi nie jest robiony pod potrzeby. Mamy niewielkie środki, które należy rozdysponować 
na wszystkie drogi powiatowe.   
Obecnie część dróg powiatowych na terenie gminy jest już wyremontowana. Firma 
zewnętrzna, która wykonuje te remonty miała 3-tygodniowy poślizg ze względu na pogodę. 
Firma ta stosuje metodę naprawy emulsji z gryzami, która jest szybsza i lepiej się sprawdza. 
Dziś ta firma pracuje na terenie Gminy Oporów.  
Koszenie poboczy – jest wyłoniona firma na koszenie poboczy, na terenie powiatu pracują              
3 kosiarki. Informuje, że nie kosimy wszystkich dróg, wykaszamy tylko główne drogi. Ponadto 
mając niewielkie środki we własnym zakresie dokonujemy łatanki dziur, ale tylko tych 
najbardziej niebezpiecznych. 
Przypomniał, że na terenie gminy Żychlin w ubiegłym roku powiat wykonał nakładki dróg na 
odcinku 700 m. Nakładki dróg zostały wykonane  tylko jeszcze w jednej gminie.  
Droga Drzewoszki-Czesławów-Wojszyce – nic nie obiecuje, ale w jakimś zakresie spróbuje 
dokonać połatania dziur, na nakładkę tej drogi nie ma szans.  
Ciężko jest pozyskać środki zewnętrzne, gdyż trzeba mieć własne środki na wkład własny,               
a także przygotowaną dokumentację na drogi, która też kosztuje. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – deklarowaliśmy i deklarujemy 
współpracę z powiatem w zakresie remontów dróg powiatowych. Chciałby zabezpieczyć 
środki w przyszłym budżecie na remonty dróg, szczególnie należy zakończyć sprawę 
remontu drogi Kruki-Kaczkowizna-Kozanki-Zagroby, gdzie została już wykonana 
podbudowa.   
Dziś na Sesji mamy kolejną uchwałę w sprawie zwiększenia środków na remonty dróg 
gminnych. Na początku roku była to kwota 200.000 zł, teraz będzie to już kwota prawie 
500.000 zł. Chcemy dokonywać w taki sposób naprawy dróg, aby odcinkami robić nakładki 
asfaltowe, a nie łatać dziury. 
 
Mirosław Ruciński – bardzo dobrze nam się współpracuje z gminą Żychlin, w dniu 
wczorajszym w powiecie też została podjęta uchwała w sprawie współpracy z gminą                     
w zakresie remontów dróg. 
 
Jadwiga Melcher – jest drugą kadencję radną, mieszka w tym mieście od urodzenia i musi 
powiedzieć, że powiat bardzo zaniedbuje naszą gminę już od wielu lat. Powiat dokonuje tylko 
łatanki dziur, która nic nie wnosi. Wydaje przy tym duże pieniądze. Połatane dziury 
rozpływają się wraz z wiosennymi deszczami, gdyż drogi nie mają odwodnienia, nie są 
oczyszczane rowy przydrożne itd. 
Ulice Żeromskiego, Łukasińskiego, które są drogami powiatowymi są w stanie krytycznym. 
Ul. Żeromskiego chodzą dzieci do szkoły, które są notorycznie ochlapywane wodą po 
każdym opadzie deszczu. Ulica Łukasińskiego jest również fatalna, wąska, bez kanalizacji, 
bez oczyszczenia rowów i poboczy.  
Mówi się, że Starostwo się stara, bo łata dziury, ale jest to marnowanie środków 
budżetowych. Jest to nie tylko jej opinia, ale opinia mieszkańców miasta Żychlina.  
Bardzo ładnie wygląda jedynie ul. 1 Maja.  
W naszej gminie drogi powiatowe są fatalne, a wystarczy pojechać na teren innych powiatów 
i widać ogromną różnicę, są piękne drogi z odwodnieniami, odpowiednio utrzymane. 
Świadczy to o bogactwie tych powiatów. Uważa, że powiat kutnowski jest źle zarządzany. 
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Ewa Bagnowska – Sołtys Sołectwa Drzewoszki – Pan Ruciński zastawia się szpitalem, 
tłumacząc, że szpital pochłania środki na inne cele. Zaproponowała, żeby Pan Ruciński 
przejechał drogą przez Drzewoszki, gdy będzie wracał do Kutna. Brak remontów dróg 
ciągnie się od 10 lat.  
Mieszkańcy naszej gminy, gdy szukają fachowej pomocy medycznej, to i tak muszą jeździć 
do innych szpitali. Starostwo powinno mieć środki zarówno na szpital, jak i na drogi. Nie 
może być tak, że od ubiegłego roku nie łata się nawet dziur i drogą w ogóle nie można 
przejechać.  
 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – zapytała, kiedy powiat zacznie oczyszczać 
przydrożne rowy w Dobrzelinie oraz udrażniać przepusty pod przejazdami.  
Spółka wodna również od kilku lat nie udrażnia żadnych rowów melioracyjnych.  
Sama we własnym zakresie ścina chwasty przy ul. Jabłonkowej, bo jest jej wstyd, że 
mieszkańcy nie mają jak wyjechać ze swoich posesji. Nie obcinane są także konary drzew 
na ul. Jabłonkowej i Kasztanowej. 
 
Józef Kowalski – odniósł się do sprawy ul. Żeromskiego – gmina Żychlin miała 
zabezpieczone środki w wysokości 750.000 zł na modernizację ul. Żeromskiego i 750.000 zł 
miał dać powiat, ta droga miała być zrobiona kompleksowo w ramach tzw. schetynówki. 
Przez przypadek dowiedział się, że decyzją naszych radnych powiatowych, ta droga nie 
została zrobiona, a środki te zostały przekazane na szpital – miało to miejsce w poprzedniej 
kadencji rady powiatu. 
 
Mirosław Ruciński – nie ma informacji, dlaczego zaniechano pewnych spraw w ubiegłej 
kadencji. Wie, że na ul. Żeromskiego jest pełna dokumentacja na modernizację, dlaczego 
zaniechano dalszych czynności w tej sprawie, nie jest w stanie powiedzieć. Wcześniej bywał 
na sesjach, później dyrektorzy wydziałów otrzymali zakaz udziału w sesjach rady powiatu. 
Ul. Łukasińskiego – trochę zaczęliśmy tę drogę remontować, ale dalej się nic w tej sprawie 
nie dzieje. Dokumentacja na tę ulicę również jest wykonana.  
 
Od godz. 12.25 obecnych na sali było 11 radnych – doszła radna Zofia Pilarska. 
 
Marek Materka – Radny Rady Powiatu w Kutnie – na początku kadencji był w koalicji 
rządzącej powiatem, ale po rozpatrzeniu się i zapoznaniu się ze sposobem zarządzania, 
koalicję opuścił. Jest teraz w opozycji, która chce podpowiadać i udzielać rad w zarządzaniu. 
Na początku kadencji powstał szpital w nowych strukturach oddłużony, gdyż otrzymał 54 mln 
zł dotacji. Nie wyobraża sobie takiej sytuacji, żeby właściciel szpitala, czyli powiat nie mógł 
otrzymać informacji o wyniku finansowym szpitala. 
Sam zarządza spółką, którego właścicielem jest burmistrz. Nie wyobraża sobie, żeby rada 
nadzorcza, czy właściciel spółki nie miała danych finansowych co miesiąc. Rada nadzorcza 
już dawno narzuciła mu wykonywanie comiesięcznych sprawozdań finansowych i na każde 
jej żądanie takie dane radzie przekazuje.  
Dziwi go natomiast forma zarządzania szpitalem, że zarząd powiatu nie ma komunikacji                  
z radą nadzorczą szpitala, że nie zna wyników finansowych szpitala w poszczególnych 
miesiącach. Jak to się dzieje, że nasz szpital działając w nowych strukturach, cały czas 
generuje straty, a szpitale w Łęczycy, czy Łowiczu dobrze funkcjonują, a nawet inwestują 
działając w starych strukturach. 
Jest członkiem Komisji Rewizyjnej, która prężnie działa, posiedzenia komisji są raz                         
w tygodniu, głównie ze względu na dużą liczbę skarg. Wiele uwag i wniosków Komisja 
przedkładała zarządowi, ale nie są one brane pod uwagę. 
Jeśli mówi się, że powiat ma coraz mniej środków, to należy szukać oszczędności, a ich się 
w ogóle nie szuka. Firma „Mig-Ma” złożyła ofertę częściową na odśnieżanie w okresie 
zimowym, miała niższą ofertę niż inne firmy, ale oferta została odrzucona w przyczyn 
formalnych. Wygrała firma, która dała wyższą cenę. Takich przykładów jest więcej. (…) 
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Józef Czekalski – Radny Rady Powiatu w Kutnie – na dzień dzisiejszy postawił sobie za 
cel, żeby zrobić pilnie remonty dróg. W ubiegłym roku został przyjęty harmonogram napraw 
dróg powiatowych przez zarząd. Taki harmonogram został przedstawiony również 
Burmistrzowi. Zgodnie z tym harmonogramem w ubiegłym roku zostały wykonane pewne 
odcinki drogi Zarębów-Śleszyn. Teraz zostały do zrobienia jeszcze 3 drogi powiatowe na 
terenie naszej gminy.  
Obecnie jest jeszcze wraz z innymi radnymi PSL w koalicji rządzącej powiatem, ale nie wie, 
jak długo będzie jeszcze trwał w tej koalicji. 
 
Grzegorz Ambroziak – aby można było wykonać pewne prace na drogach powiatowych, 
najpierw muszą być podjęte stosowne uchwały oraz podpisane porozumienia i umowy 
pomiędzy powiatem a gminą.  
Ma nadzieję, że współpraca z powiatem do końca tej kadencji będzie dobrze przebiegała,                
a w tym roku uda się wykonać remont drogi w Żabikowie. 
 
Mirosław Ruciński – unika tematów politycznych na sesjach rady zarówno powiatu, jak                 
i sesjach rad w poszczególnych gminach. Decydując się na stanowisko wiedział, że nie 
będzie mu łatwo działać, ale nie przypuszczał, że będzie aż tak ciężko. 
 
Rafał Zajączkowski – prosi o większe wsparcie powiatu przy akcjach odśnieżania dróg. 
Wiadomym jest, że aby gmina mogła odśnieżyć swoje drogi, musi mieć do nich dojazd po 
drogach powiatowych. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – zapytała o ustawienie znaku koło Przedszkola 
Samorządowego Nr 1? 
 
Marek Materka – znaki zostały już zakupione, tak więc w najbliższym czasie pewnie się 
pojawią przy drodze. 
  
Edyta Ledzion – sytuacja w powiecie jest bardzo trudna, zarówno ona, jak i koledzy radni 
starają się zgłaszać problemy gminy na sesjach rady powiatu. Ma nadzieję, że współpraca              
z powiatem zacieśni się jeszcze bardziej.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
Jadwiga Melcher – społeczeństwo Żychlina nie jest zadowolone z pracy powiatu, a gmina 
nasza jest dużą jednostką samorządu w powiecie. Uważa, że łatwiej było funkcjonować 
gminie Żychlin, jak była w dawnym województwie płockim.     
Odniesie się do jednego z artykułów, w którym Pan Starosta wypowiadał się, że zlikwiduje 
Żychlinowi prawa miejskie, być może właśnie do tego się zmierza – uważa, że nasza gmina 
będzie żądała określonych działań ze strony powiatu, nie pozwoli sobie zabrać praw 
miejskich.   
 
Mirosław Ruciński – podziękował za zaproszenie na dzisiejszą Sesję Rady.  
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
 
Do p-tu 4. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za 
okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2012 r. do 
31.12.2012 r. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje Rady przyjęły informację o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej                
w Żychlinie za okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. 
 
Do przedłożonej  informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcie informacji o stanie realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. 
 
Za przyjęciem informacji o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 
01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę. 
Informację o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2012 r. do 
31.12.2012 r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2012 r. 
Do p-tu 6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r.  
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady zaproponowała połączenie punktów 5 i 6,         
a więc rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2012 r. i sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2012 r., a następnie poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza 
Ambroziaka  o wprowadzenie do sprawozdań. 
  
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – dokonał wprowadzenia do 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego – „Spotykamy 
się na sesji w celu podjęcia uchwały o udzieleniu absolutorium burmistrzowi, za realizację 
budżetu w roku 2012.  

Zanim to nastąpi, tradycyjnie pozwolę sobie dokonać wprowadzenia  
i przedstawić w skrócie podstawowe elementy zrealizowanego przez nasz samorząd 
budżetu ubiegłego roku.  
Nad zadaniami bieżącymi i inwestycyjnymi pracowaliśmy wspólnie przez cały poprzedni rok  

 
PODSTAWOWE WIELKOŚCI WYKONANIA BUDŻETU 2012 ROKU 

W 2012 roku plan dochodów Gminy został uchwalony w wysokości 32.112.239,49 zł, 
wykonanie wyniosło 32.327.331,02 zł (100,67% planu), wydatki uchwalono w kwocie 
32.380.872,44 zł, a wykonano w kwocie 30.779.674,69 zł (95,06% planu) co pozwoliło 
osiągnąć nadwyżkę budżetową w wysokości 1.547.656,34 zł. 
Dochody bieżące Gminy zostały zrealizowane w wysokości 29.666.986,32 zł, wydatki 
bieżące zrealizowano w wysokości 27.998.237,39 zł, co wskazuje na osiągnięcie nadwyżki 
operacyjnej w kwocie 1.650.748,94 zł bardzo istotnej z punktu widzenia zapisów ustawy o 
finansach publicznych uzależniających ponoszenie wydatków bieżących od osiąganych 
przez gminy dochodów bieżących. 
Stan zaległości na koniec ubiegłego roku wyniósł 1.776.595,65 zł (zaległości z tytułu 
podatków i opłat lokalnych oraz zaległości dłużników alimentacyjnych), nadpłaty to kwota 
12.394,46 zł. 
Wydatki bieżące zrealizowano w wysokości 27.998.237,39 zł (90,96% wykonanych 
wydatków ogółem), wydatki majątkowe w wysokości 2.781.437,30 zł, co stanowi 9,04% 
wykonanych wydatków ogółem. 
W 2012 roku największą pozycję w wydatkach inwestycyjnych stanowiła realizacja zadania 
inwestycyjnego pn.: „Moje Boisko – Orlik 2012” – kwota 1.126.970,99 zł. W tej kwocie 
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333.334 zł to dotacja z Urzędu Marszałkowskiego WŁ, a 500.000 zł to dotacja z Ministerstwa 
Sportu i Turystyki. 
Głównymi pozycjami wydatków bieżących Gminy są wydatki ponoszone na: 

· oświatę – kwota 11.558.757,75 zł – 41,28% wykonanych wydatków ogółem, w tym 
wydatki na placówki „subwencjonowane” (szkoły podstawowe, Gimnazjum, Liceum) 
wyniosły w 2012 roku 8.604.979,21 zł przy subwencji oświatowej 5.269.653,00 zł; 
dopłata z dochodów Gminy wyniosła 3.335.326,21 zł; 

· pomoc społeczną – kwota 8.327.124,28 zł – 27,05% poniesionych wydatków ogółem; 
udział Gminy w wydatkach ponoszonych na pomoc społeczną wyniósł w 2012 r. 
2.464.894,65 zł; pozostałą część wydatków pokrywały dotacje celowe otrzymane z 
budżetu państwa na realizację zadań zleconych i dofinansowanie realizacji zadań 
własnych gmin (kwota 5.637.048,13 zł) oraz dotacja na realizację programu 
współfinansowanego ze środków budżetu UE (kwota 228.181,49 zł); 

· administrację publiczną – kwota 3.250.221,80 zł – 10,56% wykonanych wydatków 
ogółem. 

Zobowiązania Gminy na koniec ubiegłego roku wyniosły 956.696,68 zł i składają się na nie 
przede wszystkim: 

· naliczone do wypłaty dodatkowe wynagrodzenie roczne za 2012 rok; 
· jednorazowy dodatek uzupełniający dla nauczycieli którzy nie osiągnęli średniego 

wynagrodzenia rocznego w poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2012 
roku; 

· zobowiązania wynikające ze złożonych faktur i rachunków za zakup i dostawę usług. 
Przychody roku 2012 wykonano w wysokości 3.611.585,42 zł (udało się osiągnąć przychód   
z tytułu prywatyzacji spółki ciepłowniczej), rozchody wyniosły 1.084.995,00 zł i były zgodne           
z zapisami umów kredytowych. 
Zadłużenie Gminy z tytułu zaciągniętych kredytów na rynku krajowym na koniec ubiegłego 
roku wyniosło 6.354.575,75 zł, co stanowi 19,66% wykonanych dochodów i jest zgodne          
z treścią art. 170 starej ustawy o finansach publicznych z 30 czerwca 2005 r. 
Należy w tym miejscu zauważyć, że nasz samorząd należy do grupy nielicznych gmin, które 
nie mają problemu zadłużeniowego. Maksymalny wskaźnik według ustawy wynosi 60% 
wykonanych dochodów. Nasz wskaźnik za 2012 r. to tylko 19,66%. Również obowiązujący 
od przyszłego roku restrykcyjny wskaźnik indywidualny będzie spełniony i nie ma zagrożenia 
dla realizacji kolejnych budżetów. 
(…) 
Rok 2012 był kolejnym już rokiem recesji. Nauczyliśmy się i przystosowaliśmy do działania   
w czasie podwyższonego ryzyka związanego z kryzysem ekonomicznym. Uważam nie bez 
podstaw, że jesteśmy przygotowani do stosowania zasad nowej ustawy o finansach 
publicznych. 
Pomimo pogarszających  się zewnętrznych  warunków funkcjonowania, nasz samorząd radzi 
sobie dobrze, bo czuwamy nad prawidłowym funkcjonowaniem naszych lokalnych instytucji. 
Budżet skromny, nie pozwalający na kosztowne inwestycje, realizowany jest rozsądnie i daje 
nam coraz większą stabilizację. Dziś Rada podejmie uchwałę o zwiększeniu środków na 
inwestycje, a prawdopodobnie w najbliższym czasie jeszcze uda się zwiększyć środki 
inwestycyjne do poziomu przekraczającego 3 mln zł.  
Działania restrukturyzacyjne, podejmowane przez nas w ciągu ostatnich trzech lat przybliżają 
nas do upragnionego celu. Wracamy do planowanych inwestycji, a każdy kolejny rok 
pozwala nam ponosić coraz wyższe wydatki inwestycyjne.   
Dziękuję za uwagę.” 
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Do p-tu 7. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 
Żychlin z wykonania budżetu za 2012 rok. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr III/216/2013 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 28 maja 2013 r. w sprawie 
opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2012 rok. 
 
Uchwała Nr III/216/2013 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 28 maja 2013 r.  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w dyskusji nad sprawozdaniem              
z wykonania budżetu za 2012 r. oraz nad sprawozdaniem finansowym. 
 
Do sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r. oraz sprawozdania finansowego nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na wszystkie zapytania i uwagi dotyczące 
sprawozdań zostały radnym udzielone informacje na posiedzeniach Komisji Rady. 
 
 
Do p-tu 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 rok. 
Następnie poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna              

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                    
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem               
z wykonania budżetu za 2012 rok. 

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za 2012 rok. 

3. Matylda Jakubowska-Czaja – Przewodniczący Komisji Oświaty – Komisja Oświaty                 
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                    
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                     
z wykonania budżetu za 2012 rok. 

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna                     
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia                  
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                
z wykonania budżetu za 2012 rok. 

   
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie z rozpatrzenia          
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                
z wykonania budżetu za 2012 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012 rok 
 głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia                
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                    
z wykonania budżetu za 2012 rok. 
 
Uchwała Nr XXXVII/197/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 10. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu 
na dzień 31 grudnia 2012 r. 
 
Do przedłożonej informacji o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 
2012 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że  Rada zapoznała się z informacją o stanie mienia 
gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 2012 r. 
 
 
Do p-tu 11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie         
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej – Pana Józefa Kowalskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
 
Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Gminy Żychlin – „Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. z 2013 r. poz. 594), 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
1) Józef Kowalski  - Przewodniczący Komisji, 
2) Agnieszka Liwarska - Członek, 
3) Jadwiga Melcher  - Członek, 
4) Mieczysław Studziński - Członek, 
5) Rafał Zajączkowski - Członek, 
w wyniku rozpatrzenia: 
1. sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

a) bilans  z wykonania budżetu, 
b) łączny bilans jednostki, 
c) rachunek zysków i strat, 
d) zestawienie zmian w funduszu, 

2. sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2012 r. wraz z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, 

3. informacji o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na dzień 31 grudnia 2012 r.  
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Żychlin za 2012 r. i wnioskuje           
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin z tego tytułu. 
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UZASADNIENIE 

Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złożonego sprawozdania finansowego, 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2012 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, informacji o stanie mienia komunalnego wyraża opinię pozytywną. 
I. W wyniku analizy sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

- bilans z wykonania budżetu, 
- łączny bilans jednostki, 
- rachunek zysków i strat, 
- zestawienie zmian w funduszu, 

 Komisja Rewizyjna stwierdziła, że: 
1. W bilansie z wykonania budżetu po stronie aktywów wyszczególniono środki 

pieniężne oraz należności i roszczenia z tytułu rozliczenia udziałów w podatku 
dochodowym od osób fizycznych i osób prawnych, pozostałe należności i roszczenia 
a także inne aktywa. Ogółem kwota aktywów wynosi 4.489.090,57 zł i jest zgodna z 
ewidencją księgową. 

2. Po stronie pasywów wyszczególniono zobowiązania długoterminowe wynikające                     
z zaciągniętych przez gminę kredytów w kwocie 6.354.529 zł. Aktywa netto budżetu 
to kwota (-) 2.280.282,24 zł, na którą złożyły się nadwyżka budżetu osiągnięta w 
2012 r. w wysokości 1.547.656,34 zł, środki z prywatyzacji w wysokości 2.286.219 zł 
oraz skumulowany wynik budżetu w wysokości  (-) 6.114.157,58 zł. Wyszczególniono 
również inne pasywa w kwocie 414.843,81 zł (kwota subwencji oświatowej na 
styczeń 2013 w wysokości 403.660 zł, która oraz odsetki od kredytów zaciągniętych 
przez gminę za okres od 21 do 31 grudnia 2012 r. w wysokości 11.183,81 zł).  

II. W wyniku analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2012 r. Komisja 
Rewizyjna stwierdziła, że: 
1. Uchwalony Uchwałą Nr XVIII/87/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 

2012 r. budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację 
dochodów w wysokości 32.112.239,49 zł. Dochody wykonano w kwocie 
32.327.331,03 zł, co stanowi 100,67 % planu. 

2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 
realizację wydatków w wysokości 32.380.872,44 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 
30.779.674,69 zł, co stanowi 95,06 % planu. 

3. Dochody własne (łącznie z udziałami w podatku dochodowym od osób fizycznych        
i od osób prawnych oraz kwotami subwencji) na plan 24.549.225,65 zł wykonano w 
wysokości 24.945.103,98  zł, co stanowi 101,61 %. 

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru obliczonych 
za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 15.877,86 zł, co 
stanowi 0,06 % wykonanych dochodów własnych. 

5. Obniżenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie 
1.172.453,58 zł, co stanowi 7,35 % wykonanych dochodów własnych. 

6. Stan zaległości na 31.12.2012 r. wyniósł ogółem 1.776.595,65 zł. tj. 7,12 % 
wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 12.394,46 zł, tj. 0,05 
% wykonania dochodów własnych. 

7. Kwoty planowanych i wykonanych dochodów przeznaczone na zadania z zakresu 
administracji rządowej w wysokości na plan 3.997.410,00 zł są zgodne z podanymi 
przez Urząd Wojewódzki danymi o wysokości przekazanej z budżetu wojewody 
dotacji na te zadania. 

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały                
w wysokości 3.984.126,10 zł, tj. 99,67 % planu. Należy nadmienić, że otrzymane 
kwoty z budżetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych 
przede wszystkim w zakresie administracji publicznej. 

9. Kwota wydatków na utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Żychlin w sezonie 
zimowym 2012/2013 wyniosła 285.863,36 zł brutto. Na wykonanie zadania 
dotyczącego zimowego utrzymania dróg wyłoniono wykonawcę w drodze przetargu. 
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Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w 2012 r. rezerwa ogólna w wysokości 130.000 
zł nie została rozdysponowana w całości. Z rezerwy rozdysponowano łącznie 
104.699,00 zł poprzez wydanie przez Burmistrza Gminy Żychlin 15 zarządzeń, 
pozostała nierozdysponowana kwota 25.301,00 zł.  

Komisja stwierdziła, że odnotowane wyniki w budżecie gminy tak po stronie 
wykonanych dochodów jak i wydatków za 2012 r. spowodowały uzyskanie nadwyżki 
budżetowej w kwocie 1.547.656,34 zł. 
Stan środków na rachunku budżetu Gminy na 31 grudnia 2012 r. wynosi 3.824.566,65 zł.  

Ponadto Komisja Rewizyjna zapoznała się z realizacją spłat 19 kredytów 
zaciągniętych w latach 2008-2010 na realizację zadań inwestycyjnych oraz 1 kredytu 
zaciągniętego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego gminy. 
W 2012 r. gmina dokonała spłaty kredytów na kwotę 1.084.995 zł.  

III. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła informację o stanie mienia komunalnego gminy 
Żychlin na dzień 31 grudnia 2012 r. i stwierdziła, że przedstawione w niej: 
a) dane dotyczące praw własności,  
b) dane dotyczące innych praw majątkowych, w tym użytkowaniu wieczystym, udziałów 

w spółkach, 
c) dane o zmianach w stanie mienia komunalnego, które nastąpiły od dnia 1 stycznia 

2012 r. do dnia 31 grudnia 2012 r.  
są zgodne są z ewidencją księgową a informacja została przygotowana zgodnie z art. 
267 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 
 

Ponadto Komisja sprawdziła i pozytywnie oceniła stan realizacji Uchwał Rady Miejskiej               
w Żychlinie za 2012 r. na podstawie informacji przedstawionej przez Burmistrza Gminy 
Żychlin. 

Powyższe wyniki dają podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu 
gminy za 2012 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 

W wyniku głosowania jawnego:  
- „za” udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin głosowało  - 5 członków komisji, 
- „przeciw”         - 0 członków komisji, 
- „wstrzymało się”        - 0 członków komisji.” 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 12. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2012 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/269/2013 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 18 czerwca 2013 r. w sprawie 
opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 
absolutorium za 2012 rok. 
 
Uchwała Nr III/269/2013 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 18 czerwca 2013 r. 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 
Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok. 
 
Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 
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2012 rok, a następnie poprosiła Przewodniczących Komisji Rady o przedstawienie opinii do 
powyższego projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna             

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 
rok.  

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 
„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok.  

3. Matylda Jakubowska-Czaja – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja 
Oświaty (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy 
za 2012 rok.  

4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna                     
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 
rok.  

   
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do odczytania projektu uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w 
zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok 
 głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2012 rok. 
 
Uchwała Nr XXXVII/198/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za udzielenie absolutorium, 
za zaufanie i współpracę. Podziękował również wszystkim współpracownikom oraz 
kierownikom jednostek organizacyjnych za ich pracę i wysiłek w realizacji zadań. Życzy 
sobie, aby w przyszłym roku została wygenerowana jeszcze większa nadwyżka budżetowa, 
która pozwoli na realizację dalszych planowanych przedsięwzięć.  
 
Przewodnicząca Rady wraz z Kierownikiem Referatu BPI pogratulowała udzielonego 
absolutorium i dokonała wręczenia kwiatów Zarządowi Gminy. 
Następnie ogłosiła 10-minutową przerwę.   
 
 
Do p-tu 14. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin”, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin”. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy                    
i Miasta Żychlin”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań                       
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin” 
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVII/199/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o dokonanie zmiany kolejności 
porządku obrad, aby przejść do punktu 15 – „Przyjęcie sprawozdań za rok 2012                                   
z działalności” poszczególnych jednostek ze względu na pilny wyjazd Prezesa Spółki „Mig-
Ma”. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku Burmistrza w sprawie 
zmiany porządku obrad polegającej na przejściu do punktu 15 – „Przyjęcie sprawozdań za 
rok 2012 z działalności” poszczególnych jednostek, a następnie powrócenie do punktu 14 – 
„Podjęcie uchwał w sprawach”. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin polegającej na zmianie kolejności punktów 
porządku obrad głosowało - 9 radnych, 
„przeciw”   - 0 radnych, 
„wstrzymało się”  - 0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła zmianę kolejności punktów porządku 
obrad i przystąpiła do realizacji punktu 15. 

 
 

Do p-tu 15. Przyjęcie sprawozdań za rok 2012 z działalności: 
 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 
r. głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 
Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 r. 
Sprawozdanie z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2012 r. stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 

b) Spółki „Mig-Ma”, 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności Spółki 
„Mig-Ma” za 2012 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” 
za 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2012 r. 
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Spółki 
„Mig-Ma” za 2011 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2012 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
Marek Materka – Prezes Spółki „Mig-Ma” – podziękował za przestawienie kolejności 
punktów w dzisiejszym porządku obrad i przyjęcie sprawozdania z działalności spółki. Dzięki 
wprowadzeniu planu restrukturyzacyjnego, szukaniu nowych zamówień, Spółka „Mig-Ma” 
zamknęła rok budżetowy 2012 na plusie. Uważa, że Spółce uda się przetrwać trudny okres i 
dalej funkcjonować. 
 

 
c) Żychlińskiego Domu Kultury,  

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Żychlińskiego Domu Kultury za 2012 r. 
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Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Żychlińskiego 
Domu Kultury za 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2012 r. 
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 
Żychlińskiego Domu Kultury za 2011 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2012 r. stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 

d) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
za 2012 r. głosowało  -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 r. 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

e) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie opinii                 
o sprawozdaniu z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności 
Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. 
 
Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko - 
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. 
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko - 
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej za 2012 r. stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady powróciła do kontynuacji realizacji punktu 14 podpunkt b porządku 
obrad. 
 
 
Do p-tu 14. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
b) zmiany budżetu gminy na 2013 rok, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 
rok. 
Następnie poprosiła o zmianę nazwy zadania w poz. 22 załącznika nr 4 „Zadania 
inwestycyjne na 2013 rok” na następujące: 
„Modernizacja pomieszczeń budynku, dachu budynku oraz oświetlenia zewnętrznego 
Zespołu Szkół Nr 1 w Żychlinie”. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2013 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 rok  
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVII/200/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

c) zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 
2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty              
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                   
24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej   
w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało -   9 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVII/201/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

d) zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy 
Żychlin. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zasad gospodarowania 
lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty              
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność 
Gminy Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zasad 
gospodarowania lokalami użytkowymi stanowiącymi własność Gminy Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania lokalami użytkowymi 
stanowiącymi własność Gminy Żychlin głosowało  -   9 radnych, 
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXVII/202/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

Do p-tu 16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od           
24 kwietnia 2013 r. do 14 czerwca 2013 r.  
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 24 kwietnia 2013 r. do 
14 czerwca 2013 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                          
24 kwietnia 2013 r. do 14 czerwca 2013 r. głosowało -   9 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 17. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – droga w Czesławowie – przekaże 
Kierownikowi Referatu, aby sprawdził, jak wygląda sprawa remontu drogi w Czesławowie. 
Przejmowanie budynku będących w administracji zleconej – po zamknięciu półrocza               
i rozpatrzeniu się w wysokości środków budżetowych, będziemy mogli zdecydować, czy 
jakieś środki na ten cel będzie można przeznaczyć.  
 
Na pozostałe zapytania odpowiedzi zostały udzielone w punkcie 2 „Zapytania i wolne 
wnioski” oraz w punkcie 3 porządku obrad. 
 
 
Do p-tu 18. Sprawy różne. 
 
Rafał Zajączkowski – podziękował Zarządowi Gminy oraz radnym, że przychylili się do 
wniosku Samorządowego Zakładu Budżetowego i wygospodarowali środki na zakup autobusu 
dla Zakładu. W dniu dzisiejszym można obejrzeć nowo zakupiony autobus. 
 
 
Do  p-tu  19.  Przyjęcie  Protokołu  Nr  XXXV/13  z  dnia  9  maja  2013  r.  i  Protokołu  Nr  
XXXVI/13 z dnia 21 maja 2013 r. 
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu XXXV/13 z dnia 9 maja 2013 r.                      
i Protokołu Nr XXXVI/13 z dnia 21 maja 2013 r. 
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXV/13 z dnia 9 maja 2013 r. 

głosowało  -    9 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXVI/12 z dnia 21 maja 2012 r. 

głosowało  -    9 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
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Do p-tu 20. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXVII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
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